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PROTOKÓŁ NR 89/2023 

z LXXXIX NADZWYCZAJNEJ SESJI RADY MIEJSKIEJ GÓRY KALWARII 

odbytej 6 lutego 2023 r. 

 

 

LXXXIX nadzwyczajna sesja Rady Miejskiej Góry Kalwarii odbyła się ratuszu przy 

Rynku im. Biskupa Stefana Wierzbowskiego 1 w Górze Kalwarii. 

 

Szczegółowy przebieg obrad przedstawia nagranie z sesji. 

Link do nagrania:  

https://gorakalwaria.esesja.pl/transmisja/35004/sesja-rady-miejskiej-g%C3%B3ry-kalwarii-

nr-lxxxix-w-dniu-6-lutego-2023-godz-1430.htm 

 

Punkt 1. Otwarcie LXXXIX nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej, stwierdzenie prawomocności 

obrad. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa o godzinie 14:30 otworzyła 

LXXXIX nadzwyczajną sesję Rady Miejskiej. Poinformowała, że obrady są transmitowane 

i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk, a nagrania obrad będą 

udostępnione w Biuletynie Informacji Publicznej i na stronie internetowej gminy. 

Ponadto poinformowała o konieczności stosowania zasad wynikających z przepisów 

o ochronie danych osobowych.  

Następnie po potwierdzeniu przez radnych obecności w systemie eSesja stwierdziła 

prawomocność obrad.  

W posiedzeniu udział wzięło 20 radnych. 

Obecni radni: 

1. Zbigniew Adamczyk 

2. Łukasz Baran 

3. Monika Bolek 

4. Aleksandra Fedynicz-Komosa 

5. Jacek Gliński 

6. Jan Jarosz 

7. Teresa Jędral 

8. Wojciech Kochański 

9. Szymon Krupa 

10. Czesława Iwona Książek 

11. Beata Mika 
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12. Bożena Molak 

13. Zenon Nadstawny 

14. Beata Polaczyńska 

15. Andrzej Posiewka 

16. Jakub Rącz 

17. Iwona Szymańska 

18. Tomasz Ura 

19. Urszula Wroniewicz 

20. Rozalia Zdulska 

Nieobecny radny Jan Rokita 

 

W załączeniu do protokołu: lista obecności radnych wraz z raportem obecności radnych 

wygenerowanym z programu eSesja załącznik nr 1; lista obecności przewodniczących 

organów wykonawczych jednostek pomocniczych gminy załącznik nr 2; lista obecności 

gości załącznik nr 3.  

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa powitała: Radnych Rady 

Miejskiej, Burmistrza Miasta i Gminy Góra Kalwaria Arkadiusza Strzyżewskiego, Skarbnika 

Gminy Ewę Sobiepanek i pracowników Urzędu MiG. 

 

Punkt 2. Przedstawienie porządku obrad nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa przedstawiła porządek 

obrad. 

1. Otwarcie LXXXIX nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej, stwierdzenie prawomocności 

obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej.  

3. Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy 

f inansowej gminy Góra Kalwaria na lata 2023–2033. 

4. Projekt uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej na 2023 rok. 

5. Zamknięcie LXXXIX nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej. 

 

Zawiadomienie o zwołaniu sesji w trybie art. 20 ust. 3 ustawy o samorządzie gminnym 

wraz z porządkiem obrad stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  

Wniosek burmistrza o zwołanie sesji nadzwyczajnej stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

Punkt 3. Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy  

f inansowej gminy Góra Kalwaria na lata 2023 – 2033. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa poinformowała, że projekt 

uchwały został dostarczony radnym drogą elektroniczną w ubiegłym tygodniu. 
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Kontynuując poprosiła burmistrza o objaśnienie projektu uchwały. 

Zmiany w wieloletniej prognozie finansowej gminy Góra Kalwaria na lata 2023–2033 

przedstawiła skarbnik Ewa Sobiepanek. Dotyczą one: 

1) wprowadzenia nowego przedsięwzięcia dwuletniego polegającego na konserwacji 

oświetlenia ulicznego.  

Realizacja przedsięwzięcia w latach 2023 – 2024. Łączne nakłady finansowe i limit 

zobowiązań w okresie obowiązywania umowy wynosi 240.000 zł, w roku bieżącym 180.000 

zł, a w roku 2024  60.000 zł,  

2) wprowadzenia nowego przedsięwzięcia dwuletniego polegającego na remontach 

cząstkowych nawierzchni bitumicznych dróg gminnych.  

Realizacja przedsięwzięcia w latach 2023 – 2024. Łączne nakłady finansowe i limit 

zobowiązań określono w wysokości 420.000 zł, w roku bieżącym 140.000 zł, natomiast 

w roku 2024 280.000 zł.  

 

W dyskusji udział wzięli: 

Przewodnicząca Rady Aleksandra Fedynicz-Komosa zapytała, dlaczego ww. 

przedsięwzięcia nie zostały uwzględnione w uchwale grudniowej przyjmującej wieloletnią 

prognozę f inansową.  

Skarbnik Ewa Sobiepanek odpowiedziała, że wówczas nie było wniosków wydziału 

merytorycznego.  

Radna Teresa Jędral zapytała, czy przetarg na konserwację oświetlenia ulicznego będzie 

dopiero ogłaszany, jeśli tak to, w jakim czasie. 

Skarbnik Ewa Sobiepanek odpowiedziała, że przetarg będzie można ogłosić po przyjęciu 

uchwały.  
 

Wobec braku dalszych zgłoszeń do dyskusji, przewodnicząca rady przystąpiła do 

głosowania.  

 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia 

wieloletniej prognozy f inansowej gminy Góra Kalwaria na lata 2023 – 2033.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jacek 

Gliński, Jan Jarosz, Teresa Jędral, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Czesława Iwona 

Książek, Beata Mika, Bożena Molak, Zenon Nadstawny, Beata Polaczyńska, Andrzej 

Posiewka, Jakub Rącz, Iwona Szymańska, Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

NIEOBECNI (1) 

Jan Rokita 
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 Rada Miejska Góry Kalwarii podjęła uchwałę nr LXXXIX/774/2023 

 

Punkt 4. Projekt uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej na 2023 rok. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa poinformowała, że projekt 

uchwały został dostarczony radnym drogą elektroniczną w ubiegłym tygodniu. 

Kontynuując poprosiła skarbnika o objaśnienie projektu uchwały. 

Skarbnik Ewa Sobiepanek przedstawiła zmiany dochodów i wydatków budżetowych 

informując, że w dziedzinie Pozostałe zadnia w zakresie polityki społecznej zarówno po 

stronie dochodów jak i wydatków wprowadzono kwotę 1.077.621 zł na wypłatę dodatków 

węglowych. Ponadto w wydatkach budżetowych zwiększono plan:  

– w dziedzinie Administracja publiczna o kwotę 22.140 zł z przeznaczeniem na zakup 

Systemu Monitoring, Systemu Zlewnia, Systemu Asenizacja w związku z obowiązkiem 

uporządkowania gospodarki ściekowej terenów nieskanalizowanych wynikającym 

z nowelizacji ustawy prawo wodne oraz ustawy o utrzymaniu czystości i porządku 

w gminach,  

– w dziedzinie Pomoc społeczna o kwotę 10.000 zł z przeznaczeniem na dotacje dla 

organizacji prowadzących działalność pożytku publicznego,  

– w dziedzinie Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego o kwotę 48.000 zł  

z przeznaczeniem na dotacje dla organizacji prowadzących działalność pożytku 

publicznego,  

– w dziedzinie Kultura fizyczna o kwotę 58.000 zł – z przeznaczeniem na dotacje dla 

organizacji prowadzących działalność pożytku publicznego.  

Powyższe zmiany budżetu obejmują wprowadzenie kwoty 138.140 zł przychodów 

z wolnych środków z 2021 roku nierozdysponowanych w budżecie 2022 roku. 

 

W dyskusji udział wzięli: 

Przewodnicząca Aleksandra Fedynicz-Komosa w odniesieniu do zwiększenia dotacji dla 

organizacji prowadzących działalność pożytku publicznego, zapytała dlaczego dotacje 

będą finansowane z wolnych środków a nie zgodnie z wcześniejszymi rozmowami 

z dochodów pochodzących z opłat za zezwolenia na sprzedaż alkoholu i ze sprzedaży 

alkoholu w małych opakowaniach.  

Burmistrz Arkadiusz Strzyżewski odpowiedział, że te zadania, które można f inansować 

z ww. dochodów są z nich f inansowane.  

Skarbnik Ewa Sobiepanek uzupełniając wyjaśniła, że to czy dane zadanie zlecone 

organizacji prowadzącej działalność pożytku publicznego może być f inansowane ze 

środków na przeciwdziałanie alkoholizmowi zależy od charakteru wnioskowanego 

zadania. Nie każde zadanie może być f inansowane z tychże środków.  

Kontynuując przewodnicząca Aleksandra Fedynicz-Komosa dodała, że zadane wyżej 

pytanie wiąże się z wnioskiem radnych skierowanym do burmistrza o realizację zadań 

inwestycyjnych z wolnych środków wynikających z bilansu 2021 roku. Biorąc pod uwagę, 
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że pula wolnych środków maleje, pytała o realizację przedsięwzięć wnioskowanych przez 

radnych. 

Skarbnik Ewa Sobiepanek odpowiedziała, że wolnych środków pozostało jeszcze 

600.000 zł.  

W odniesieniu burmistrz Arkadiusz Strzyżewski deklarował w terminie do końca kwietnia, 

sukcesywne wprowadzanie wniosków do budżetu. Dodał, że przede wszystkim 

wprowadzone będą te wnioski, które wydają się pilniejsze w kontekście realizacji czy 

pozyskania środków.  

Radna Urszula Wroniewicz w odniesieniu do zakupu programu do rozliczania ścieków, 

pytała czy program będzie służył do rozliczania ścieków przyjmowanych na stacji zlewnej 

w oczyszczalni ścieków w Moczydłowie i do raportowania urzędowi, czy do innych 

rozliczeń.  

Burmistrz Arkadiusz Strzyżewski odpowiedział, że oprogramowanie umożliwi ewidencję 

i monitorowanie całego systemu gospodarki ściekowej zgodnie z nowymi przepisami. 

Następnie krótko omówił główne jego funkcje.  

Radna Teresa Jędral w odniesieniu do zwiększenia planu wydatków z przeznaczeniem na 

dotacje dla organizacji prowadzących działalność pożytku publicznego, pytała czy zmiany 

dotyczą konkretnych przedsięwzięć, czy zabrakło środków.  

Burmistrz Arkadiusz Strzyżewski wyjaśnił, że wpłynęło więcej wniosków od organizacji 

pozarządowych niż w roku ubiegłym, a także pojawiło się wiele nowych przedsięwzięć, 

które nie były planowane zarówno w sporcie jak i w kulturze i pomocy społecznej. 

Następnie zobrazował, jakie są to kwoty i jakie przedsięwzięcia. 

 

Wobec braku dalszych zgłoszeń do dyskusji, przewodnicząca rady przystąpiła do 

głosowania.  

 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej na 2023 

rok.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jacek 

Gliński, Jan Jarosz, Teresa Jędral, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Czesława Iwona 

Książek, Beata Mika, Bożena Molak, Zenon Nadstawny, Beata Polaczyńska, Andrzej 

Posiewka, Jakub Rącz, Iwona Szymańska, Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

NIEOBECNI (1) 

Jan Rokita 
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 Rada Miejska Góry Kalwarii podjęła uchwałę nr LXXXIX/775/2023 

 

Punkt 5. Zamknięcie LXXXIX nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-

Komosa o godz. 15:50 zamknęła LXXXIX nadzwyczajną sesję Rady Miejskiej.  

 

 

 

 

                                                                                         Przewodnicząca Rady Miejskiej 

                                                                                         Aleksandra Fedynicz-Komosa 

 

 

 

 

 

 

 

Przygotowała:  

Urszula Kuranowska                      


